



DIS | Deutsche Institution für Schiedsgerichtsbarkeit e.V.
German Institution of Arbitration

SRE
BOTSCHAFT VON
MEXIKO



ICC GERMANY
INTERNATIONAL
CHAMBER OF COMMERCE
The world business organization

SAVE THE DATE

Arbitration and other forms of Dispute Resolution in the Mexican Republic

Am **19. September 2014** widmet sich ab 10 Uhr eine ganztägige Veranstaltung dem Thema **Schiedsgerichtsbarkeit in Mexiko**. Veranstalter sind die Arbeitsgruppe DIS IberoAmericana der Deutschen Institution für Schiedsgerichtsbarkeit und ICC Germany in Zusammenarbeit mit der Deutsch-Mexikanischen Juristenvereinigung (DJVM) und dem Capítulo Alemania y Austria del Club Español del Arbitraje (CEA). Die Veranstaltung findet auf freundliche Einladung der Botschaft der Vereinigten Mexikanischen Staaten in ihren Räumlichkeiten in der **Klingelhöferstraße 3, 10785 Berlin** statt.

Namhafte mexikanische Experten auf dem Gebiet des Schiedsrechts konnten gewonnen werden, um Sie über die neuesten rechtlichen Entwicklungen rund um die mexikanische Schiedsgerichtsbarkeit zu informieren. Die weiter behandelten Themen werden insbesondere für deutsche Investoren von großem Interesse sein. Wir würden uns freuen, Sie zu dieser Veranstaltung in englischer Sprache begrüßen zu dürfen. Eine Einladung inklusive Programm erhalten Sie in Kürze.

On **19 September 2014**, starting at 10 am, a day-long conference dedicated to the topic **Arbitration in Mexico** will take place. The event is being organized by DIS IberoAmericana, a working group of the German Institution of Arbitration (DIS), and ICC Germany in cooperation with the German Mexican Lawyers Association (DJVM) and the Capítulo Alemania y Austria del Club Español del Arbitraje (CEA). The event will be held on the kind invitation of the United Mexican States in their Embassy at **Klingelhöferstraße 3, 10785 Berlin**.

Well-known Mexican arbitration experts were recruited to inform you of the latest legal developments concerning arbitration relating to Mexico. Furthermore, the conference will also address hot topics which are of interest to German investors. We look forward to welcoming you at the conference which shall be held in English language. You will receive an invitation with the program in the near future.

cea
Club Español del Arbitraje
Capítulo
de Alemania
y Austria

